
 

 

VYJADRENIE RIADITEĽA ŠKOLY K REFERENDU 

 

Výsledok nášho hlasovania určil, že vyučovanie bude organizované rovnako ako doteraz, 

zostanú zachované „materské“ učebne v kombinácii so  špeciálnymi učebňami  

a laboratóriami. Rešpektujem vôľu väčšiny,  lebo takýto rešpekt je základná platforma, 

na ktorej je demokracia postavená.  

Hlasovanie o učebniach bol testovací pokus pre oveľa širší projekt, 

vďaka ktorému by sme sa všetci -  žiaci , učitelia, vedenie i rodičia mali posunúť 

v schopnosti vnímať, tvoriť, akceptovať a chrániť demokraciu na všetkých úrovniach  

našich každodenných vzťahov. Prvý pokus dopadol  dobre a tak sa všetci môžeme tešiť 

na ďalšie aktivity.  Demokracia sa však môže plnohodnotne rozvinúť iba tam, kde 

existujú racionálne pravidlá koexistencie a prirodzená snaha dodržiavať ich, rešpekt 

voči potrebám a  mienke iných, prístup k relevantným informáciám a možnosť vyjadriť 

a kultivovane presadiť svoj názor.   

Ďakujem všetkým, ktorí sa v nejakej forme do referenda zapojili a nezabudnite, 

toto je Vaša škola, stále viac bude záležať na Vás aká dobrá môže byť a i to, či sa reálne 

stane aj školou demokracie!   

V Poprade 26. júna 2012  

PaedDr. Vladimír Lajčák, PhD. 

           riaditeľ školy 

 

 


